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Rada Gminy Żurawica 
Rada Gminy Żurawica 

Protokół nr II/24 

 Z II posiedzenia IX kadencji Rady Gminy Żurawica  

w dniu 28 maja 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 28 maja 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:33 tego samego 

dnia w sali narad Urzędu Gminy Żurawica. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Jacek Antosyk 

2. Krystian Balicki 

3. Dorota Becker 

4. Bogusław Bednarz 

5. Witold Beer 

6. Zdzisław Chytła 

7. Maciej Gałuszka 

8. Ewa Jakubiec 

9. Marek Jaremczuk 

10. Mariusz Kapłon 

11. Anna Lisowska 

12. Stanisław Nietrzeba 

13. Krystian Szczęsny 

14. Ryszard Wojtowicz 

15. Witold Zając 

Lista obecności radnych biorących udział w obradach sesji stanowią załączniki do protokołu.  

Ponadto w obradach uczestniczył, Sekretarz Gminy Ryszard Kostelecki, Skarbnik Gminy 

Robert Winiarski oraz zaproszeni goście. 

Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Żurawica Maciej Głauszka otworzył II sesję IX kadencji 

Rady Gminy Żurawica. Następnie poprosił obradujących Radnych o potwierdzenie obecności. 

Stwierdzając, że w sesji bierze udział 15 Radnych i podejmowane decyzje będą prawomocne. 

Kolejno Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 
OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 
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Wyniki imienne: 

OBECNY (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Maciej Gałuszka odczytał cały porządek obrad II 

sesji Rady Gminy i poddał pod głosowanie: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Zgłoszenie uwag do protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy Żurawica o pracy między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Żurawica, 

2) Uchwała w sprawie wytypowania przedstawicieli Gminy Żurawica do Zgromadzenia 

Związku Gmin Fortecznych Twierdzy Przemyśl „ZGFTP”, 

3) Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Żurawica do projektu „Orientuj się”, 

4) Uchwała w sprawie przyznania dotacji z budżetu Gminy Żurawica na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub ujętych w gminnej ewidencji zabytków na realizację zadania pod nazwą: 

„Wzmocnienie nadproży wewnętrznych i zewnętrznych oraz renowacja tynków w pałacu  

w Maćkowicach”, 

5) Uchwała w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Gminy 

Żurawica na lata 2024 - 2027", 

6) Uchwała w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Bolestraszyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 966/55. 

7) Uchwała w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Bolestraszyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 837, 

8) Uchwała w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Wyszatyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1213, 

9) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji, 

10) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji, 
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11) Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej, 

12) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica, 

13) Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie sesji. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia przedstawionego porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania przedstawiony porządek II sesji Rady Gminy Żurawica został przyjęty 

15 głosami ZA. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Ad. 3. Zgłoszenie uwag do protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Następnie Przewodniczący Maciej Gałuszka zapytał zebranych radnych czy zgłaszają uwagi 

do protokołu z poprzedniej sesji. Przy braku uwag przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

Ad 4. Informacja Wójta Gminy Żurawica o pracy między sesjami. 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady Gminy Żurawica poprosił w imieniu 

Wójta Gminy Żurawica Tomasza Szeleszczuka o przedstawienie najważniejszych informacji  

z prac między sesjami Rady Gminy Sekretarza Gminy Ryszarda Kosteleckiego. 

Informacja Wójta Gminy Żurawica o pracy między sesjami stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5. Podjęcie uchwał: 

1) Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Żurawica. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Żurawica. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 
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Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Żurawica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Zdzisław Chytła, Maciej 

Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, Stanisław 

Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Beer 

Uchwała nr II/7/24 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Żurawica stanowi 

załącznik do protokołu. 

2) Uchwała w sprawie wytypowania przedstawicieli Gminy Żurawica do Zgromadzenia 

Związku Gmin Fortecznych Twierdzy Przemyśl „ZGFTP”. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wytypowania przedstawicieli Gminy Żurawica do Zgromadzenia Związku Gmin Fortecznych 

Twierdzy Przemyśl „ZGFTP”. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wytypowania przedstawicieli Gminy Żurawica do 

Zgromadzenia Związku Gmin Fortecznych Twierdzy Przemyśl „ZGFTP”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Zdzisław Chytła, Maciej 

Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, Stanisław 

Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Beer 
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Uchwała nr II/8/24 w sprawie wytypowania przedstawicieli Gminy Żurawica do 

Zgromadzenia Związku Gmin Fortecznych Twierdzy Przemyśl „ZGFTP” stanowi załącznik 

do protokołu. 

3) Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Żurawica do projektu „Orientuj się”. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Żurawica do projektu „Orientuj się”. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Żurawica do projektu „Orientuj się”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Zdzisław Chytła, Maciej 

Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, Stanisław 

Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Beer 

Uchwała nr II/9/24 w sprawie przystąpienia Gminy Żurawica do projektu „Orientuj się” 

stanowi załącznik do protokołu. 

4) Uchwała w sprawie przyznania dotacji z budżetu Gminy Żurawica na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub ujętych w gminnej ewidencji zabytków na realizację zadania pod nazwą: 

„Wzmocnienie nadproży wewnętrznych i zewnętrznych oraz renowacja tynków w pałacu 

w Maćkowicach”. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

przyznania dotacji z budżetu Gminy Żurawica na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub ujętych w gminnej 

ewidencji zabytków na realizację zadania pod nazwą: „Wzmocnienie nadproży wewnętrznych 

i zewnętrznych oraz renowacja tynków w pałacu w Maćkowicach”. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 



6 
 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Gminy Żurawica na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub ujętych w gminnej ewidencji zabytków na realizację zadania pod nazwą: 

„Wzmocnienie nadproży wewnętrznych i zewnętrznych oraz renowacja tynków w pałacu 

w Maćkowicach”.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr II/10/24 w sprawie przyznania dotacji z budżetu Gminy Żurawica na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub ujętych w gminnej ewidencji zabytków na realizację zadania pod nazwą: 

„Wzmocnienie nadproży wewnętrznych i zewnętrznych oraz renowacja tynków w pałacu  

w Maćkowicach” stanowi załącznik do protokołu. 

5) Uchwała w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Gminy 

Żurawica na lata 2024 - 2027". 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Gminy Żurawica na lata 2024 - 

2027". 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami dla 

Gminy Żurawica na lata 2024 - 2027".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 
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Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Nietrzeba 

Uchwała nr II/11/24 w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami dla 

Gminy Żurawica na lata 2024 - 2027" stanowi załącznik do protokołu. 

6) Uchwała w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Bolestraszyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 966/55. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości Bolestraszyce, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 966/55. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Bolestraszyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 966/55.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr II/12/24 w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Bolestraszyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 966/55 stanowi załącznik do protokołu. 

7) Uchwała w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Bolestraszyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 837. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości Bolestraszyce, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 837. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Bolestraszyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 837.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr II/13/24 w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Bolestraszyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 837 stanowi załącznik do protokołu. 

8) Uchwała w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Wyszatyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1213. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości Wyszatyce, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 1213. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Wyszatyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1213.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr II/14/24 w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Wyszatyce, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1213 stanowi załącznik do protokołu. 
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9) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Kolejno Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Projekt uchwały jest 

jednocześnie opinią Komisji w tej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Witold Zając odczytał Radnym 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Radny Ryszard Wojtowicz zapytał o dokładną lokalizację drogi wskazanej w petycji? 

Przewodniczący poinformował, że w ostatnim czasie otrzymał telefon w tej sprawie od 

osoby, która negatywnie wypowiadała się o Radnym i Sołtysie z tej miejscowości. 

Radna Dorota Becker wyjaśniła, że mieszkańcy słusznie mają rację i należy przeprowadzić 

remont tej drogi lecz jej zły stan spowodowany jest wykonywaniem kanalizacji i wodociągu 

w tym rejonie i dopiero po ich wykonaniu można przystąpić do remont. Radna wyjaśniła, że 

zostały przerwane dreny w tym miejscu i w związku z tym należy wykonać kanalizację 

burzową a później dopiero wykonaniem drogi.  

Radny Ryszard Wojtowicz zauważył, że jak widać Radna i Sołtys starają się aby remont tej 

drogi powstał i nagle wpływa petycja części mieszkańców aby Rada zajęła się tą sprawą. 

Przewodniczący Maciej Gałuszka stwierdził, że w tym rejonie za poprzedniej kadencji 

zostały wykonane drogi betonowe, asfaltowe czy też oświetlenie. 

Przy braku kolejnych głosów przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr II/15/24 w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do protokołu. 

10) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Kolejno Przewodniczący odczytał projekt uchwały dotyczący petycji Rady Rodziców oraz 

rodziców na temat remontu dachu oraz termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej Nr 2 

w Żurawicy. 
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Radny Marek Jaremczuk zabrał głos w związku, że wiele lat był pracownikiem tej szkoły 

jako nauczyciel. Radny zauważył, że drobne remonty, które są tam potrzebne mogą być 

wykonane przez grupę remontową działającą przy Urzędzie. 

Radny Ryszard Wojtowicz zapytał czy takie sprawy były konsultowane i zwracano się 

szybciej z prośbą o pomoc?  

Wiceprzewodniczący Zdzisław Chytła poinformował, że sama data pisma wskazuje jego 

intencje. Wiceprzewodniczący przypomniał historię tego budynku i wiele trzeba było 

wykonać prac aby funkcjonowała tam szkoła. Radny poinformował, że w pierwszej 

kolejności trzeba wysłać komisję aby można stwierdzić czy takie parce najbardziej potrzebne 

nie mogą być wykonane przez konserwatora, który tam pracuje. 

Przewodniczący Maciej Gałuszka poinformował, że nigdy nikt nie zgłosił się aby ten 

problem rozwiązać i dziś nikt nie chce wziąć na siebie liderowania tej petycji. 

Wiceprzewodniczący Zdzisław Chytła poinformował, że wstydziłby się zbierać głosy w ten 

sposób ponieważ zawsze był tak, że spisywano imię, nazwisko i miejsce zamieszkania zaś tu 

nie wiadomo kto się podpisał. 

Radny Marek Jaremczuk poinformował, że jest zniesmaczony takimi głosami ponieważ 

petycja wpłynęła, została rozpatrzona, uznana w części za zasadną i nie jest istotne jak 

zbierane były podpisy i trzeba skupić się na treści petycji. 

Przewodniczący Maciej Gałuszka stwierdził, że ważne jest jak są pobierane dane 

mieszkańców.  

Przy braku kolejnych głosów przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr II/16/24 w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do protokołu. 
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11) Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu przyznawania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół  

i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żurawica. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr II/17/24 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej stanowi załącznik do protokołu. 

12) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica. 

Skarbnik Gminy Robert Winiarski odczytał zebranym projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

Przy pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 
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Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr II/18/24 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica 

stanowi załącznik do protokołu. 

13) Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

Skarbnik Gminy Robert Winiarski odczytał zebranym projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

Przy pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr II/19/24 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r. stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad punktu 6. Wnioski i zapytania. 

Radny Marek Jaremczuk złożył życzenia Radnym i Sołtysom życzenia w związku z dniem 

pracownika samorządowego. Kolejno Radny poprosił aby w dniu wyborów na sołtysa 

kursował gminny autobus, który dowoziłby mieszkańców do lokalu wyborczego. 

Przewodniczący Maciej Gałuszka podziękował za przygotowanie uroczystości 625-lecia 

Parafii w Kosienicach oraz Pikniku w miejscowości Wyszatyce. 

Radny Ryszard Wojtowicz zabrał głos w sprawie inwestycji na drodze wojewódzkiej  

i ewentualnej dotacji na ten cel. Zdaniem Radnego wykonanie nowej nawierzchni poprawi 

bezpieczeństwo mieszkańców. 

Wiceprzewodniczący Zdzisław Chytła poinformował, że ma inne zdanie co do dokładania 

się do inwestycji z województwem ponieważ już w tej chwili brakuje pieniędzy na remont 

dróg gminnych. 

Radny Ryszard Wojtowicz nie zgodził się z ze zdaniem radnego Chytły. 
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Radny Witold Zając stwierdził, że najpierw należy zrealizować już rozpoczęte inwestycje 

m.in. chodniki przy drodze powiatowej. 

Radny Ryszard Wojtowicz zauważył, że inwestycje na drodze powiatowej są realizowane 

50/50 a w przypadku drogi wojewódzkiej jest to 1/5 planowanej inwestycji. 

Przewodniczący Maciej Gałuszka poinformował, że w miejscowości Duńkowiczki  

w najbliższym czasie planowany jest protest mieszkańców w związku z budową drogi z tej 

miejscowości w stronę Żurawicy. Zdaniem Przewodniczącego Radni nie mogą się 

dowiadywać o inwestycji wartej 150 milionów z mediów. 

Radny Ryszard Wojtowicz zauważył, że każdy radny walczy o swoje i realizowane 

inwestycje w swojej miejscowości. 

Przy braku kolejnych wniosków i zapytań ze strony Radnych i obecnych na sali gości 

przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

Ad. 7. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Żurawica 

Maciej Gałuszka zamknął II sesję IX kadencji Rady Gminy Żurawica. 

 

Przygotował: Marcin Strzelec  

 


